
 

Protokół z V Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 27 listopada 2024 r.  Strona 1 

 

Protokół 

Z V Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Raciążu 

z dnia 27 listopada 2024 r. 

OK.0002.9.2024 

 

V Zwyczajna Sesja Rady Miejskiej w Raciążu odbyła się w budynku Miejskiego Centrum 

Kultury, Sportu i Rekreacji im. Ryszarda Kaczorowskiego w Raciążu, przy ul. Parkowej 14 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie: 16:00 

Zakończono o godzinie: 18:00 

Obecni radni wg załączonej listy obecności. 

 

Ad – 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

  

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Raciążu Joanna Cieślak, która przywitała 

Burmistrza Miasta Michała Skarbowskiego, Skarbnika Marię Karwowską, Wiceburmistrz Pawła 

Różyckiego, kierownika ds. rozwoju i organizacji Magdalenę Cecelską oraz Panią mecenas 

Marię Dowgielewicz. 

  

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdził, że w posiedzeniu Sesji uczestniczy               

14 radnych, a zatem można skutecznie obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poinformowała zebranych, że dzisiejsze obrady Sesji są nagrywane                 

i transmitowane na żywo na profilu Urzędu Miejskiego na stronie Facebook. Przekazała 

również, że klauzula RODO znajduje się na stronie Internetowej Urzędu. 

 

Ad – 2 

Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie Protokołu z IV Zwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej z dnia 30 września 2024 r. 

Protokół przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad - 3 

Komunikaty  

1. Otwarcie Sesji i  stwierdzenie  prawomocności obrad; 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji; 
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3. Komunikaty 

4. Wystąpienia zaproszonych gości,  

5. Sprawozdanie z działalności organu wykonawczego jednostki stanowiącej samorządu 

gminnego; 

6. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

7. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rady Miejskiej 

8. Dyskusja nad projektami uchwał; 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

• uchwalenia Programu Współpracy Gminy Miasto Raciąż z organizacjami 

pozarządowymi  

oraz z podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok 

• określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień z tego podatku 

• miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów miasta 

Raciąża 

• szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze                 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia  

 z opłat oraz trybu ich pobierania  

• uchylenia Uchwały Nr XLI/370/2023 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 28 listopada 2023   

w sprawie opłaty od posiadania psów. 

• upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Raciążu  

do prowadzenia postępowania wobec dłużników alimentacyjnych. 

• określenia maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna zasad jego 

ustalania oraz opłat za pobyt i wyżywienie dziecka u opiekuna dziennego 

zatrudnionego przez Gminę Miasto Raciąż 

• określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2025 r. 

• zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Raciąż, 

• zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Raciąż na rok 2024. 

• Stanowisko Rady Miejskiej w Raciążu w związku z karą nałożoną przez Narodowy 

Fundusz Zdrowia na Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej  

w Płońsku 

10. Wolne wnioski i zapytania; 

11. Zamknięcie obrad.  

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali na piśmie. Poprosiła 

także  o zdjęcie z porządku obrad Punktu 6. SPRAWOZDANIE Z POSIEDZENIA KOMISJI 

REWIZYJNEJ. Pracownik MCKSiR odpowiedzialny za przygotowanie informacji dla Komisji 
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Rewizyjnej przebywał na długotrwałym urlopie, w związku z czym Komisja Rewizyjna  

nie otrzymała niezbędnych informacji do analizy i sporządzenia protokołu. Powyższy punkt 

zostanie zrealizowany na najbliższej grudniowej Sesji Rady Miejskiej.   

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś jeszcze ma uwagi do porządku obrad? 

 

Burmistrz poprosił o zdjęcie z porządku obrad uchwałę w sprawie upoważnienia Kierownika 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Raciążu do prowadzenia postępowania wobec 

dłużników alimentacyjnych. Uzasadnił mówiąc, że w związku ze zmianą orzecznictwa 

wskazującego, iż upoważnienie w sprawach dotyczących dłużników alimentacyjnych 

wydaje burmistrz, a nie Rada zasadne jest zdjęcie uchwały z porządku obrad.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie zdjęcia z porządku obrad Punktu 6. 

SPRAWOZDANIE Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ. Przypomniała również, że głosujemy 

poprzez podniesienie ręki oraz naciśnięcie odpowiedniego przycisku na pilotach do systemu 

elektronicznego głosowania. Zmiana została wprowadzona do porządku obrad 

jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie zdjęcia z porządku obrad uchwały  

w sprawie upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Raciążu do 

prowadzenia postępowania wobec dłużników alimentacyjnych. Uchwała została zdjęta  

z porządku obrad jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie  przyjęcia nowego porządku obrad.  

Nowy porządek obrad  przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad – 3 

Wystąpienia zaproszonych gości 

 

Nikt z zaproszonych gości nie zabrał głosu. 

 

Ad - 4 

Sprawozdanie z działalności organu wykonawczego jednostki stanowiącej                         

samorządu gminnego. 

 

Burmistrz poinformował, że zostały zakończone i odebrane roboty związane z projektem 

„Budowa ulicy Reymonta w Raciążu”. Jesteśmy na etapie rozliczenia dotacji. 

 

Wykonawca zgłosił gotowość do końcowego odbioru robót w związanych z projektem 

„Przebudowa ulicy Płockiej w Raciążu” oraz „Remont ulicy Przechodniej w Raciążu”.  

W trakcie wstępnych oględzin stwierdziliśmy kilka uwag, które wykonawca zobowiązał  
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się usunąć. Zadanie jest dofinansowane ze środków Województwa Mazowieckiego  

w ramach Instrumentu wsparcia zadań ważnych dla równomiernego rozwoju województwa 

mazowieckiego.  

 

Mamy do zrobienia pięć lokalizacji w ramach projektu „Rewitalizacja centrum miasta  

w Raciążu” są to: duży park, mały park: nasadzenia i fontanna, plac przy urzędzie, skwer przy 

ulicy Wolności oraz kontynuacja budowy ulicy Wolności do bram bazy PGKiM-u oraz 

rewitalizacja Wodnej Góry. Pierwotnie prace miały skończyć się w październiku 2024,  

ale na wniosek wykonawcy PGKiM-u wydłużyliśmy termin do wiosny. 

 

Obecny termin wykonania robót dotyczących projektu „Przebudowa i rozbudowa dróg 

gminnych w Raciążu wraz z infrastrukturą techniczną” mija 30 listopada 2024 r. Termin ten 

okazał się zbyt krótki, co wynika z trudności technologicznych i ujawnionych podczas robót 

potrzeb. Realizacja umów przeciągnie się do przyszłego roku. Zadanie zostało podzielone na 

3 części:  

Część I: „Rozbudowa ul. Jesionowej i przebudowa ul. Lipowej w Raciążu” 

Część II: „Przebudowa ul. Wolności, ul. Parkowej, ul. Młodzieżowej oraz budowa  

ul. Spółdzielczej i ul. Szwedzkiej w Raciążu” 

Część III: „Budowa ul. Wnorowskiego, ul. Zielińskiego, ul. Chrobrego, ul. Mieszka I,  

ul. Batorego oraz przebudowa ul. Dobrzańskiego w Raciążu”.  

 

W postępowaniu przetargowym na realizację zadania „Modernizacja infrastruktury 

sportowej w Raciążu”  wpłynęły trzy oferty, jednak każda z nich przewyższała kwotę, 

którą Gmina Miasto Raciąż posiada na sfinansowanie zamówienia. Odbyły się również 

negocjacje. Oferta złożona po negocjacjach opiewała na kwotę około 3,8 mln zł, 

zatem również znacznie przewyższała kwotę przeznaczoną na sfinansowanie 

zamówienia. W związku z tym postępowanie zostało unieważnione. W dniu 21.11.2024 

r. do Banku Gospodarstwa Krajowego został złożony wniosek o zmianę inwestycji 

poprzez zmniejszenie zakresu rzeczowego zadania. Czekamy na decyzję. 

 

Na modernizację Stadionu Miejskiego udało się również pozyskać środki z programu 

Mazowsze dla sportu w wysokości 226 730,00 zł, jednak w związku  

z nierozstrzygnięciem postępowania przetargowego, musieliśmy zwrócić otrzymane  

z Mazowsza dofinansowanie.  

 

W wyniku prowadzonego postępowania z podziałem na dwie części, została 

wybrana oferta Zarządu Dróg i Mostów oraz PGKiM na realizację zadania 

„Modernizacja dróg gminnych na terenie Gminy Miasto Raciąż” . W dniu 02.10.2024 r. 

została podpisana umowa z Zarządem Dróg i Mostów Sp. z o.o. oraz 23.10.2024 r. 

 z PGKiM Sp. z o.o. w Raciążu. Termin wykonania inwestycji: październik 2026 r. 



 

Protokół z V Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 27 listopada 2024 r.  Strona 5 

 

w ramach zadania planuje „Modernizacja pomieszczeń pełniących funkcje 

integracyjno-kulturalne w Miejskim Centrum Kultury Sportu i Rekreacji im. Ryszarda 

Kaczorowskiego w Raciążu” się wykonanie prac w Miejskim Centrum Kultury Sportu  

i Rekreacji im. Ryszarda Kaczorowskiego w Raciążu w następującym zakresie: 

kompleksowa modernizacja instalacji elektrycznej i teletechnicznej, m.in. wymiana 

okablowania, wymiana źródeł światła, wymiana włączników i gniazdek, 

rozprowadzenie sieci teleinformatycznej. Ponadto zrealizowana zostanie 

modernizacja wnętrza pomieszczeń, m.in. w zakresie wymiany podłóg, sufitów, 

gładzenie i malowanie ścian oraz remont łazienek. W dniu 10.10.2024 r. została 

podpisana umowa z PGKiM Sp. z o.o. w Raciążu, którego oferta w postępowaniu na 

realizację niniejszego zadania, po przeprowadzonych negocjacjach, okazała się być 

najkorzystniejsza. Zakończenie robót nastąpi w grudniu 2024 r. Zadanie 

współfinansowane ze środków Województwa Mazowieckiego w ramach programu 

„Mazowsze dla lokalnych centrów integracyjnych 2024”. 

 

W ramach zadania Modernizacja oświetlenia zewnętrznego na terenie Gminy Miasto 

Raciąż wymienione zostanie 355 opraw nieenergooszczędnych na nowe oprawy LED. 

W dniu 12.09.2024 r. zostało ogłoszone postępowanie przetargowe na realizację 

zadania. W postępowaniu wpłynęły trzy oferty. Najkorzystniejszą okazała się oferta 

PGKiM Sp. z o.o. w Raciążu. W dniu 15.11.2024 r. została podpisana umowa  

na realizację zadania. Termin wykonania: 17.01.2025 r. Zadanie współfinansowane jest 

ze środków z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych 

(edycja 9 – Rozświetlamy Polskę). 

 

W ramach zadania „Dostosowanie lokalu po dawnej świetlicy przy u. Kilińskiego na 

potrzeby funkcjonowania gminnego dziennego opiekuna w Raciążu nad dziećmi do 

3 lat” pomieszczenie po dawnej świetlicy ARKA, znajdujące się przy ul. Kilińskiego 56/2, 

zostanie zaadaptowane na potrzeby dziennego opiekuna sprawującego opiekę  

nad dziećmi do lat 3. Dzienny opiekun będzie sprawował opiekę nad 5 dzieci. 

Obecnie trwają prace remontowe w budynku, Wykonawcą jest PGKiM Sp. z o.o.  

w Raciążu. Na dostawę wyposażenia zostało dokonane rozeznanie rynku, zlecenia 

zostaną wysłane do kilku wybranych firm. Realizacja zadania zostanie zakończona  

do końca 2024 r. Zadanie dofinansowane jest w ramach resortowego programu 

rozwoju instytucji opieki nad dziećmi do lat 3 Aktywny Maluch – Pierwszy dzienny 

opiekun w gminie 2024. 

 

W ramach Mazowieckiego Programu Wsparcia Zapobiegania Bezdomności Zwierząt – 

„Mazowsze dla zwierząt 2024” sterylizację/kastrowanie i czipowanie wykonano 22 zwierzętom.  
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Wydatkowane środki to 10.511,00 zł z czego  5.255,05 zł pochodziło z dofinansowania.   

 

W Urzędzie Miejskim w Raciążu działa punkt konsultacyjno-informacyjny w ramach programu 

„Czyste Powietrze”. Dofinansowanie można otrzymać na wymianę źródła ciepła, 

termomodernizację czy wymianę okien oraz drzwi zewnętrznych. Mieszkańcy Miasta 

korzystają z możliwości konsultacji oraz z pomocy przy wypełnianiu wniosków  

o dofinansowanie i wniosków o płatność (rozliczenie przedsięwzięcia). W ramach działania 

punktu od stycznia 2024 zostało złożonych 26 wniosków o dofinansowanie w formie dotacji. 

 

W ramach zadania ,,Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Miasto Raciąż 

– Etap VIII”,  z terenu miasta Raciąż zostało odebrane 6,310 Mg. Z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie Gmina Miasto Raciąż otrzymała 

dofinansowanie w wysokości 3 455,10 zł zgodnie z zawartą umową. 

 

Wykonana została „Diagnoza lokalnych zagrożeń społecznych”, z której wynika iż w opinii 

mieszkańców najistotniejsze problemy społeczne jakie występują na terenie Miasta to: 

przemoc domowa ( 59%) oraz uzależnienia behawioralne (41%). Ponad 90% badanych 

uznało także alkoholizm  jako istotny problem występujący wśród lokalnej społeczności. 

 

Ad – 4 

SPRAWOZDANIE Z POSIEDZENIA RADY MIEJSKIEJ 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Cieślak poinformowała, że dnia 20 listopada 2024 r. 

w budynku Urzędu Miejskiego w Raciążu odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady 

Miejskiej.  W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta Raciąża p. Michał Skarbowski, Zastępca 

Burmistrza p. Paweł Różycki, Skarbnik Miasta p. Maria Małgorzata Karwowska, kierownik d/s 

rozwoju i organizacji p. Magdalena Cecelska, Radni oraz zaproszeni goście. 

 

W pierwszym punkcie obrad głos zabrała Dyrektor Miejskiego Centrum Kultury, Sportu  

i Rekreacji im. Ryszarda Kaczorowskiego w Raciążu, pani Magdalena Grzywacz. 

 

Pani Dyrektor złożyła sprawozdanie z działalności MCKSiR za rok 2023. Nadmieniła też,  

że sprawozdanie to dotyczy okresu, gdy nie kierowała jeszcze domem kultury. Następnie 

odniosła się do bieżących spraw związanych z działaniem MCKSiR. Poinformowała, że od 

września tego roku uruchomione jest kino. Prezentowane są zazwyczaj filmy kultowe, niestety 

nie ma środków na nowości filmowe. W celu zachęcenia mieszkańców do korzystania z kina, 

prowadzona jest akcja promocyjna, np. tani bilet i darmowy popcorn. Aktualnie sprzedaż 

biletów jest zadowalająca. Dużym powodzeniem cieszą się czwartkowe gry planszowe, 

zajęcia plastyczne i inne wydarzenia kulturalne. Niestety, spadł przychód z wynajmu 
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pomieszczeń, obniżyła się też wysokość darowizn dla MCkSiR. Pieniądze w budżecie 

przeznaczane są na działanie tej instytucji, natomiast pani dyrektor stara się pozyskiwać 

fundusze na działalność ściśle kulturalną. W planach jest także uruchomienie radia lokalnego. 

Następnie radni zadawali pytania związane np. z działaniem kawiarni oraz obchodami 600-

lecia naszego miasta. Jeden z radnych podsumował, że obecnie wiele dobrego i ciekawego 

dzieje się w naszym miejskim domu kultury. 

 

W dalszym ciągu posiedzenia prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej, pan Marcin Radecki, przedstawił sprawozdanie z działalności spółki za 2023 

rok. Poinformował, że na koniec 2023 roku spółka wykazała straty w wysokości 402 755 zł. 

Następnie pan prezes przeszedł do spraw bieżących. Przedstawił stan zatrudnienia, zadania 

wykonywane przez spółkę, zyski i straty w kolejnych miesiącach tego roku. Ważną informacją 

jest to, że spółka gratisowo wyremontowała balkon w remizie strażackiej oraz niektóre 

inwestycje w cenach promocyjnych dla miasta. W dalszym ciągu swojego wystąpienia, pan 

prezes przedstawił plany na przyszłe inwestycje oraz poinformował, że na dzień 20 listopada 

tego roku bilans spółki jest dodatni.  

 

Kolejnym punktem posiedzenia było przedstawienie założeń do budżetu Gminy Miasto 

Raciąż. Skarbnik Miasta, pani Maria Karwowska, poinformowała, że niektóre inwestycje 

zostały przeniesione na następny rok. Wydatki miasta wzrosły o 15% w stosunku do 2023 roku. 

W przyszłym roku miasto nie planuje zaciągać kredytu, oczekuje na fundusze od rządu.  

Z faktu, że nocą wyłączane jest oświetlenie ulic, miasto zaoszczędziło 120 tys.  zł. 

 

Następnym punktem posiedzenia było przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych za rok szkolny 2023/2024. W/w informacje radni otrzymali drogą mailową, jak 

również zagadnienia te zostały szczegółowo omówione na poprzednim wspólnym 

posiedzeniu komisji.  

 

W dalszym ciągu posiedzenia opiniowane były projekty uchwał. Ważnym punktem tej części 

posiedzenia była dyskusja nad projektem uchwały dot. określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości oraz zwolnień z tego podatku. Radni szczegółowo pytali o stawki 

minimalne i maksymalne, o cel podwyżek i ich wpływ na budżet miasta. Następnie radni 

pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały. Pani Skarbnik zaproponowała podjęcie 

uchwały w sprawie zniesienia podatku od psa. 

 

Zastępca Burmistrza, pan Paweł Różycki, wyjaśnił radnym, że uchwała w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów miasta Raciąża była 

już procedowana, ale wkradł się błąd pisarski, więc należy jeszcze raz poddać ją pod 

głosowanie. Oczywiście założenia planu nie ulegną zmianie. 
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Ostatnim punktem posiedzenia były sprawy różne. Na wrześniowej Sesji Rady Miejskiej jeden z 

mieszkańców zapytał o możliwość rozebrania budynku przy ulicy Płockiej. W tej sprawie został 

wysłany wniosek do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Niestety, miasto otrzymało 

negatywną odpowiedź. 

Burmistrz Miasta, pan Michał Skarbowski, poinformował, że kończy się umowa z 

dotychczasowym odbiorcą odpadów komunalnych. Stwierdził, że opłaty za odbiór śmieci są 

bardzo wysokie, bo śmieci jest bardzo dużo. Opłata za 1 tonę odpadów nie jest zbyt wysoka, 

ale w przeliczeniu na jednego mieszkańca koszt jest wysoki. Spowodowane jest to tym, że 

liczba mieszkańców, którzy wnoszą opłaty jest relatywnie mała w stosunku do liczby 

mieszkańców naszego miasta. W związku z tym planowane są kontrole ilości odpadów oraz 

czy są segregowane. Dotyczy to zarówno mieszkańców, jak i przedsiębiorców. Odpady będą 

ważone, co pozwoli sprawdzić, czy podmiot odbierający odpady robi to zgodnie ze 

standardami.  

 

Pan Burmistrz zwrócił uwagę, że wiele mieszkań komunalnych wymaga remontu. Miasto nie 

ma na to pieniędzy. W planach jest przenoszenie osób zajmujących mieszkania komunalne 

np. do budynku przy ulicy Akacjowej, a pojedyncze budynki będące własnością miasta, 

sprzedawać. Osoby, które nie płacą czynszu będą kierowane do noclegowni. 

 

Kierownik d/s rozwoju i organizacji p. Magdalena Cecelska, zwróciła uwagę, aby radni, którzy 

otrzymali informację o nieścisłościach w oświadczeniach majątkowych, wyjaśnili te 

nieścisłości. 

 

W dalszej części tego punktu porządku posiedzenia przewodnicząca odczytała pismo 

mieszkańca naszego miasta skierowane do Burmistrza Miasta oraz do wiadomości 

przewodniczącej Rady Miejskiej. Mieszkaniec zwrócił się z prośbą o przystąpienie do 

opracowania zmiany planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego dla działek 

położonych w Raciążu. 

 

Następnie przewodnicząca odczytała stanowisko Rady Miejskiej w Raciążu w związku z karą 

nałożoną przez Narodowy Fundusz Zdrowia na Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Płońsku. 

 

Na tym posiedzenie stałych komisji Rady Miejskiej w Raciążu zakończyło się. 

 

Ad – 5 

Dyskusja 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.  



 

Protokół z V Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 27 listopada 2024 r.  Strona 9 

Ad - 6 

Podjęcie uchwał 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekty podejmowanych dziś uchwał były 

omawiane na posiedzeniu Rady Miejskiej  30 listopada 2024 r.  

 

• Uchwała nr V/38/2024 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 27 listopada 2024 r.  

w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Miasto Raciąż  

z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2025 rok 

Uchwała przyjęta jednogłośnie. 

 

• Uchwała nr V/39/2024 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 27 listopada 2024 r.  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień z 

tego podatku 

Uchwała przyjęta większością głosów.   

 

• Uchwała nr V/40/2024 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 27 listopada 2024 r.  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów 

miasta Raciąża 

• Uchwała przyjęta jednogłośnie. 

 

• Uchwała nr V/41/2024 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 27 listopada 2024 r.  

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego  

lub całkowitego zwolnienia  z opłat oraz trybu ich pobierania  

Uchwała przyjęta jednogłośnie.    

 

• Uchwała nr V/42/2024 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 27 listopada 2024 r.  

w sprawie uchylenia Uchwały Nr XLI/370/2023 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 

28 listopada 2023   w sprawie opłaty od posiadania psów. 

Uchwała przyjęta jednogłośnie.   

 

• Uchwała nr V/43/2024 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 27 listopada 2024 r.  

w sprawie określenia maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna 

zasad jego ustalania oraz opłat za pobyt i wyżywienie dziecka  
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u opiekuna dziennego zatrudnionego przez Gminę Miasto Raciąż 

Uchwała przyjęta większością głosów.   

 

 

Przewodnicząca Rady Poprosiła o 10 minut przerwy w związku z otrzymanym błędnym 

projektem kolejnej głosowanej uchwały.  

 

Po przerwie. 

 

• Uchwała nr V/44/2024 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 27 listopada 2024 r.  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych  

na 2025 r. 

• Uchwała przyjęta jednogłośnie. 

 

• Uchwała nr V/45/2024 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 27 listopada 2024 r.  

w sprawie zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Raciąż, 

• Uchwała przyjęta jednogłośnie. 

 

• Uchwała nr V/46/2024 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 27 listopada 2024 r.  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Raciąż na rok 2024. 

• Uchwała przyjęta jednogłośnie. 

 

• Stanowisko nr 1/2024 Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 27 listopada 2024 r.  

w związku z karą nałożoną przez Narodowy Fundusz Zdrowia na Samodzielny 

Publiczny Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Płońsku 

• Stanowisko przyjęte jednogłośnie.  

 

 

Ad – 7 

Wnioski i zapytania 

 

Radny Krzysztof Dądalski poinformował, że miał sygnały od mieszkańców z prośbą  

o stworzenie ankiety, w której mogliby zasugerować miejsce, w którym według nich powinien 

zostać postawiony pomnik św. Wojciecha. 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że taką decyzję powinniśmy zostawić osobom, które się 

na tym znają np. architektom. Cała rewitalizacja rynku będzie opracowywana przez osoby, 

które mają wizję na ten projekt. Chodzi o to, żeby pomnik komponował się w otoczenie i żeby 

wszystko tworzyło spójną całość i wpisywało się w architekturę. Wstępnie miejscem na 

pomnik jest wyznaczony teren przy fontannie na rondzie.  
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Radny Artur Gizler zapytał czy kostka, która jest zdejmowana z chodników i która jest nie 

uszkodzona jest w jakiś sposób zabezpieczana żeby wykorzystać ją na innych chodnikach.  

Burmistrz odpowiedział, że tak właśnie jest.  

 

Radny Dariusz Dobrosielski powiedział, że mieszkańcy przy parkingu na ul. Wolności proszą  

o odsunięcie miejsc parkingowych od prywatnych posesji.  

Burmistrz powiedział, że spróbujemy coś na to poradzić przy remoncie ulicy Warszawskiej.  

 

Radna Zofia Straus wspomniała, że miało być zwołane zebranie Wspólnoty Kilińskiego 56B, 

którym miał być obecny burmistrz. 

Burmistrz odpowiedział, że zebranie wspólnoty może zwołać tylko zarząd wspólnoty  

nie burmistrz.  

Radna Straus zauważyła także, że na ul. Konarskiego nie świecą trzy lampy. 

Burmistrz odpowiedział, że wkrótce rozpocznie się modernizacja oświetlenia miejskiego,  

ale jutro zgłosimy usterkę do Energii. 

 

Radny Mariusz Kurłowicz zapytał czy wiadomo kiedy będą stawiane komórki lokatorskie  

przy blokach na ul. Akacjowej? 

Burmistrz odpowiedział, że już są zamówione i jak tylko do nas dotrą zostaną postawione. 

 

Radny Ireneusz Brdak zapytał czy remont ulicy Płockiej zakończy się na tym odcinku,  

na którym jest obecnie czy będzie pociągnięty do końca ulicy? 

Burmistrz odpowiedział, że na ten moment prace są zakończone. Będziemy starali  

się pozyskać dofinansowanie na pociągnięcie prac do końca ulicy. 

 

Radny Krzysztof Dądalski zaprosił wszystkich na piątkowy capstrzyk dla upamiętnienia 

wybuchu powstania listopadowego przy pomniku pamięci w Cieciersku.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z mieszkańców chciałaby zabrać głos? 

 

Pan Wojciech J. poruszył problem opłaty remontowej dla osób, które zamieszkują budynki 

jednorodzinne oraz problem bardzo wysokich cena za gospodarowanie odpadami. Ponadto 

zauważył, że tereny przy rzece od ulicy Wnorowskiego są terenami zalewowymi i nie powinny 

być zabudowywane. Pan J. zaproponował Burmistrzowi, żeby zorganizował spotkanie  

z mieszkańcami. 

Burmistrz podziękował za wszystkie sugestie. Powiedział, że pomysł ze zorganizowaniem 

spotkania z mieszkańcami jest bardzo dobry i na pewno go rozważy. Burmistrz zauważył,  

że opłata za śmieci jest wysoka z tego względu, że mieszkańcy produkują ich bardzo dużo. 
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Od stycznia rozpoczną się kontrole odpadów przekazywanych zarówno przez osoby 

prywatne jak i przedsiębiorców. Sprawdzane będzie posiadanie podpisanych umów na 

wywóz odpadów,  zgodność złożonych deklaracji ze stanem faktycznym i segregacja śmieci.  

 

Pan Henryk R. wyraził swoje uznanie do działalności burmistrza. Powiedział, że bardzo 

podoba mu się to co robi zarówno on, jak i nowy prezes Spółki PGKiM.  

 

Pan Ryszard G. zapytał się kiedy będzie rozbudowa studni na Witkowie oraz zapytał dlaczego 

zmniejszono odbiór śmieci z terenu miasta z dwóch do jednego razu. Poprosił także  

o wycięcie krzaków na działce na ul. Słonecznej. Zapytał również  kto się zajmuje budynkiem 

ośrodka zdrowia, gdyż słyszał głosy mieszkańców o tym, że są. m.in. pourywane rynny  

na budynku.  

 

Burmistrz odpowiedział, że częstotliwość odbioru odpadów w okresie zimowym została 

zmniejszona ponieważ tak w poprzednim roku były sformułowane zapisy w umowie z firmą 

odbierającą odpady. W lato odpady zielone były odbierane dwa razy bo kisły w koszach  

od wysokich temperatur, odpadów mieszanych na terenie miasta było więcej ponieważ 

więcej mieszkańców spędzało dużo czasu na zewnątrz. Jeszcze raz przeanalizujemy 

dokumenty do przetargu i sprawdzimy zapisy. Co do przebudowy studni głębinowych  

to umowa z wykonawcą już jest podpisana, obecnie trwają prace projektowe. Koniec prac 

przewidziany jest na koniec 2025 roku. 

Radny Zbigniew Leszczyński uzupełnił mówiąc, że zwiększenie częstotliwości odbierania 

śmieci, będzie miało wpływ na podwyższenie stawki. Niestety nie można oczekiwać,  

że będzie tanio i często. 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że za budynek ośrodka i za jego stan techniczny 

odpowiada dzierżawca.   

 

Pan Jerzy D. powiedział, że mieszkańcy miasta mają swoją wizję co do umiejscowienia 

pomnika. Nie wszystkie prace zaprojektowane przez specjalistów są dobre.  

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że wybór miejsca, w którym stanie pomnik nie zależy tylko 

od tego co się komu podoba czy wydaje, tylko wpływa na to szereg innych rzeczy.  

Pan Jerzy D. zaproponował żeby zastanowić się nad remontem ulicy Kilińskiego w stronę 

szkoły. 

Burmistrz odpowiedział, że jest to jeden z priorytetów na najbliższe lata. 
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Ad – 8 

Zamknięcie obrad 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady                              

VI Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Raciążu. 

 

Protokołowała      Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Katarzyna Wawrowska                            Joanna Cieślak 

 

Załącznik: 

1. Protokół z imiennego głosowania uchwał z V Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Raciążu 

z dnia  13 czerwca 2024 r. 

 

  


